

Haines family,

I would like to thank Ms. Olejniczak and Ms. Farmer who welcomed our PreK students back this week. It was great to see the smiles of both the students and parents as they entered the building.

Safety is our #1 priority at Haines as we welcome back the rest of the students and staff into the building on February 1st. Health screeners **MUST** be completed prior to entering the building **EVERYDAY**. The [screener](#) is available at 4:30 AM each day. We will have different stations for temperature checks; please note if your child is not feeling well, please **DO NOT REPORT TO SCHOOL!**

At this time, we have 20% of our students returning for In-Person Hybrid. If you selected the In-Person-Hybrid model but would like to change your preference to Remote Learning, please email Mr. Shar at cshar@cps.edu so he can update the information.

If you selected Remote Learning or did not respond, you will have a chance to update the selection later for the 4th quarter.

UPCOMING EVENTS

January 18th- NO SCHOOL- Martin Luther King Jr. Day

January 20th: Parents will receive student's classroom assignment

Week of January 25th -Remote Learning Schedule Changes

Week of January 25th -Remote Learning Schedule Changes

-K-8 teachers report back to Haines the week of January 25th and will teach remotely from the building.

-All students will receive 120 minutes of (2 hours) of asynchronous minutes. Please note that asynchronous work will look different in each classroom and grade level.

-Teachers will prepare their classrooms and plans for the following week and will send out the revised schedule in their weekly newsletters, Class Dojo and in Google Classroom.

January 27th- The deadline for students to complete and turn in any missing work for the 2nd quarter. Please continue to check ASPEN on a regular basis.

January 28th- Virtual BAC and Math/Science Night- 3:15 PM

January 29th- Teachers share specific daily schedules with students and parents. All parents will receive an update from me as well!

February 1st- K-8 In-Person Hybrid begins

February 4th- 2nd Quarter Ends

February 5th- NO SCHOOL- School Improvement Day

Continue to wear your mask, wash your hands, and be well.

Have a great weekend!

興氏學校家庭們：

非常感謝Olejniczak老師和Farmer助教老師，本週歡迎我們的學前班（PreK）學生，很高興看到學生和家長進入校舍時的微笑。

在「興氏學校」安全是我們的第一要務，於2月1日，我們歡迎其餘的學生（已經選擇了第三學期接受混合式教學）和教職員工回到校舍。網上健康檢查表（每日於早上4:30就可以啓用），它必須在每天進入校舍之前完成。在進入校舍大門附近，將有不同的溫度檢查站，用作測量體溫用；請注意，如果您的孩子不舒服，請不要回學校！

目前，我們有大約百分之二十的學生返回，在第三學期選讀了混合學習課程。

要知道如果您選擇了「面對面混合學習模式」，但您想更改為「遠程在家線上學習」，這是容許的，請給余先生發電子郵件cshar@cps.edu，以便他可以更新您的最新資訊。如果您選擇了「遠程在家線上學習」或沒有給學校回覆，您將有機會稍後在第四學期更新選擇。

學校接下來的活動

1月18日： 學生不用上學 - 馬丁·路德·金紀念日

1月20日： 家長將收到學生的班房新編排資料

1月25日當週： 收到有關「遠程學習時間表」的更新資料

1月25日當週-遠程學習日程有所更改

1月25日當週，幼稚園至八年級的老師向「興氏學校」匯報，並將在校舍內進行「線上遠程教學」。所有學生將獲得120分鐘（2小時）的異步獨立學習分鐘教學。請注意，這星期的線上學校程序，可能每個教室和年級都不同的。

在1月25這週，老師會為下週準備教室和教學計劃，並在老師「每週通訊」、「Class Dojo」和「Google課堂」中，發送修訂後的時間表。

1月27日： 第二學期計算成績截止日期，學生需完成並上交任何缺失的功課。請繼續定期查看ASPEN了解學生的進度

1月28日： 線上BAC家長會和「數學/科學之夜」-下午3:15

1月29日： 老師將與學生/家長, 分享特定的第三學期的每日時間表。所有家長也會收到校長的最新消息！

2月1日： 幼稚園至八年級，「面對面混合教學」開始

2月4日：第二學期結束

2月5日：學生不用上課-學校老師研討會

請繼續戴好口罩，勤洗手，並保持健康。

祝週末愉快！